

Referat bestyrelsesmøde 22.08.2019

Afholdt hos Kim kl. 19.00

Hulemosevej 54, 5350 Rynkeby

Deltagere: Bestyrelsen og suppleanter

Niels Koefoed, Jan Elgaard, Kathrine Schmidt Johnsen, Tine Vølund, Kim Byrialsen,

Rene Milo

Afbud: Sigrid Sonne

1 Siden sidst:

Kort orientering fra formanden (Niels)

Orientering fra kasserer (Jan)

-Jan orienterer om økonomi. Der er rundt regnet 115.000kr i kassen.

-Rynkeby- og omegns lokalråd har pt 190 husstande som medlemmer.

-Jan oplyser om, at lokalrådet måske skal til at betale for mobilepay. Vi afventer og ser...

Orientering fra Landsbyrådet(Niels)

Evt. ansøgninger til landsbypuljen

Orientering fra udvalgene:

Natur og Miljø(Jan) (Niels)

-Jan har talt med Dalsbo. Vi er velkommen til at bruge deres petanquebane ved siden af plejehjemmet. Så hvis nogen har lyst til at være tovholder, er der her en mulighed for at mødes og spille petanque?

-Dalsbo har en jordstak liggende med overskuds jord fra kloak-gravningen, som Jan har aftalt, at vi må tage fra til påfyldning af højen ved rutsjebanen på legepladsen.

-Niels har talt med Henning og fået et "go" til en sti hen over engen ved kirken.

Menighedsrådet har også nikket ja til forslaget.

Som udgangspunkt bliver det en trampesti. Jan og Niels arbejder videre med at få den etableret.

Nytilflyttede (Tine)

- der er 4 velkomstkurve på vej ud til nytilflyttere. (3 nu og 1 til oktober)

2 Generalforsamling

-vi afholder generalforsamling onsdag d 11/9 kl 19 i forsamlingshuset.

-dagsorden ift vedtægterne

-bestyrelsen mødes i forsamlingshuset kl 18.30

-Kathrine laver en indbydelse/opslag.

Rynkeby og omegns lokalråd

- Niels spørger Børge om han vil bage til mødet.
- Niels spørger Asta, om hun vil være ordstyrer.
- Sigrid, Kathrine og Tine er på valg. (Tine modtager ikke genvalg)
- suppleanterne er på valg. (René overvejer, om han tiden til at fortsætte som suppleant i lokalrådet)
- mulige spørgsmål/forslag til generalforsamlingen:
 1. hvad vil i bruge lokalrådet til?
 2. (præsentation af Renés forslag om en repræsentant (uden stemmeret) fra lokalrådets bestyrelse i forsamlingshusets bestyrelse og omvendt). Vi starter ud med, at Niels taler med forsamlingshusets bestyrelse

3 Udviklingsplan

- hvor langt er vi kommet? Hvor meget skal vi have på skrift?
- styregruppen mødes i nærmeste fremtid.

4 Kommunikationsstrategi

- Kathrine efterlyser et årshjul. Dette laves på næste møde.

5 Landsby makeover (Niels)

- Salby blev vinderen af landsby-makeover og de 30.000kr
- vi arbejder videre med vores projekt ved parkeringspladsen (træer, bogskab, bord-bænkesæt, busskur, underlag). Der skal sættes hoveder på opgaverne.
- Jan kontakter kommunen ang tilladelser
- der kan fx hentes inspiration i Salbys projekt
- el lade plads og dele bil. Ideen lever stadig

6 Skiltning på Hulemosevej

- snak om indkøb af 2 gange 3 skilte, der skal hjælpe/lære folk, hvordan man kører RIGTIGT på en "2 minus 1 vej". Jan undersøger prisen på skiltene

7 Evt.

- Kim har været på seminar omkring lokalplaner. Man skal melde ind, hvis der er forslag eller ønsker til lokalplanerne.